

實體會場：醫學綜合大樓後棟徐千田廳

Goolge Meet：<https://meet.google.com/ghi-cuyt-eia>

簡報15分鐘／Q&A 5分鐘

學術研究型

115年3月27日(週五) 12:30-12:50

| 時間 | 新聘教授-演講者 |
|----------------|--|
| 12:30 12:50 | 家庭醫學科 林英欽 (已具部定平行聘任) 主題： From Medical Centers to Community-Based Care: Practice and Future Directions in Geriatric Preventive Medicine |

~歡迎撥冗前往聆聽~



限時開放：115年3月17日(週二)- 115年3月30日(週一)



學術研究型

新聘副教授職級 演講者 / 代表作

醫學系外科學科-神經外科 關艾琛 專任副教授 (已具部定教師資格)

Sex differences in pain, suicidal ideation, and suicide attempts in patients with migraine.

臨床醫學研究所 張光裕 兼任副教授 (已具部定教師資格)

SH3GLB1-related autophagy mediates mitochondrial metabolism to acquire resistance against temozolomide in glioblastoma.

新聘助理教授級 演講者 / 演講內容

醫學系藥理學科 顏廷霖 兼任助理教授 (已具部定教師資格)

SCH79797, an Antiplatelet Agent, Alleviates Restenosis by Inducing Apoptosis via p53-Mediated Mitochondrial Depolarization and Inhibiting Thrombus Formation after Angioplasty.

醫學系分子寄生蟲暨熱帶疾病學科 詹凱淵 專任助理教授 (學位送審)

Study on the mechanism of spatial learning and memory impairment induced by mice infected with *Angiostrongylus cantonensis*.

醫學系生物化學暨細胞分子生物學科 彭柏融 專任助理教授 (學位送審)

Chemical Constituents and Biological Activities of the Formosan Marine Sponge *Lendenfeldia* species.

醫學系小兒學科 蘇一字 專任助理教授 (學位送審)

From Womb to Childhood: Evaluating the Longitudinal Effects of Maternal and Fetal Risk Factors on Pediatric Health

醫學系泌尿學科 張景欣 專任助理教授 (學位送審)

Identification of Novel Biomarkers in Prostate Cancer: Insights from Basic and Clinical Research.

醫學系骨科學科 陳沛華 專任助理教授 (學位送審)

Investigation of the PLA/PBAT/PBS/nHA-Based Biodegradable Scaffold Using Supercritical Fluid Technology for Tissue Applications.

醫學系內科學科-風濕免疫科 林子閔 專任助理教授 (著作送審)

Severe cutaneous adverse reactions and risk of autoimmune disease, including psoriasis and ulcerative colitis inflammatory bowel disease: A cohort study.

醫學系內科學科-感染科 歐聰億 專任助理教授 (著作送審)

Assessing the Early Sepsis Warning System in the Emergency Department.

醫學系耳鼻喉學科 郭怡君 專任助理教授 (著作送審)

Effects of Inhaled Dexamethasone/Ciprofloxacin on Acute Subglottic Stenosis in a Rabbit Model.

醫學系外科學科-一般外科 王萬榆 專任助理教授 (著作送審)

Disrupting CARMA3 Signaling with Triptolide Reverses Sorafenib Resistance in Hepatocellular Carcinoma.

醫學系放射線學科 姜振華 專任助理教授 (著作送審)

DWI-ADC mismatch predicts infarct growth rate and endovascular thrombectomy outcomes in anterior circulation stroke.